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Považuji se za spíše svátečního uživatele alkoholu, zejména toho tvrdšího. Věřil jsem tomu, že
když koupím "flašku" v normálním obchodě, že se jedná o originál. Vyhlášením prohibice jsem
ale pochopil, že státní dohled nad alkoholem je tak tristní, že představitelé státu nevěří ani
standardním distribučním kanálům a výrobcům.

  

Znamená to snad, že černý obchod je tak masivní, že v něm jedou všichni? A co proti tomu tato
vláda poslední roky dělala? Přes noc se to jistě nestalo. Jak šetřila daňové úniky, aby na vše
nedopláceli jen řadoví občané platící daně? Jak bojovala za zdraví obyvatel české republiky
(přístup ukázala mimo jiné tím, že prodloužila dojezdy sanitek)? Nijak. To je velmi závažná
zpráva, která značí totální neschopnost současné vlády. Každý volič by se měl zamyslet, jak
funguje státní aparát dle dua ODS a TOP09 a zda chce, aby to tímto směrem dále pokračovalo.
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